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Vedlegg: 
Spørsmål til samferdsledirektøren MISA 7.november
 
Båtstrategien for mogleg båt og hurtigbåtsamband mot Sotra har vore til handsaming i MISA våren 2019.
Denne vart sendt til høyring til aktuelle kommunar, næringsliv på Sotra og Øygarden.
 
Når kjem båtstrategien med tilhøyrande innspel frå kommunane tilbake som sak i MISA?
 
 
Marthe Hammer og Einar Horvei (SV)
 
Marthe Hammer har meldt forfall til møtet torsdag 7.november, Einar Horvei møter i staden.
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